
Protokół nr XXVIII/2020  

z Sesji Rady Miejskiej w Mogielnicy 

 z dnia 29 lipca 2020  

 

 

Obrady rozpoczęto 29 lipca 2020 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 11:17 tego samego dnia. 

1.Otwarcie. Stwierdzenie kworum. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Michalski otwierając obrady XXVIII Sesji zdalnej 

Rady Miejskiej powitał, Burmistrza Gminy i Miasta w Mogielnicy, obecnych radnych, 

pracownika urzędu oraz wszystkich oglądających transmisje. 

 
 

2. Powołanie Sekretarza obrad 
 

 

Głosowano w sprawie: 
powołania Sekretarza obrad. Zgłoszono kandydaturę radnej Ireny Bogdan , która wyraziła 

zgodę. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Piotr Nejman, Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (2) 

Sławomir Baran, Piotr Radecki  

 

 

3. Informacja Burmistrza z działań od ostatniej sesji. 
 

 

Burmistrz odczytał zarządzenia wydane od ostatniej sesji tj. od zarządzenia nr 10 z dnia 7 

lutego 2020 r. do zarządzenia nr 54 z dnia 23 lipca 2020 r. 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok 
 

Przewodniczący Rady Grzegorz Michalski odczytał uchwałę oraz jej uzasadnienie. 

 

Głos zabrał Burmistrz omawiając jakie zaszły zmiany w uchwale od przedstawienia jej na 

komisji budżetowej oraz czego dotyczą dane kwoty.  

 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok.  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Piotr Nejman, Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (2) 

Sławomir Baran, Piotr Radecki  

 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu 

Grójeckiego. 
 

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Michalski odczytał uchwałę oraz jej uzasadnienie. 

 

Głos zabrał Przewodniczący mówiąc, że jest potrzeba zakupu pojazdu do przewozu osób 

niepełnosprawnych. Starostwo dostało dofinansowanie, ale zabrakło im części środków 

finansowych, zatem zwróciło się do kilku gmin o takie drobne wsparcie. Dowodem na to jest 

projekt przedmiotowej uchwały procedowany na ostatniej komisji budżetowej. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu Grójeckiego. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Piotr Nejman, Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (2) 

Sławomir Baran, Piotr Radecki  

 

6. Debata nad Raportem o stanie Gminy. 
 

Głos zabrał Przewodniczący rady mówiąc, że wpłynął wniosek od Pani Agnieszki Małek w 

sprawie zabrania głosu w debacie nad Raportem o stanie Gminy 

Pani Agnieszka w rozmowie telefonicznej przywitała wszystkich oglądających transmisję 

obrad Rady Miejskiej oraz zapytała, na jakim etapie jest remont ul. Dziarnowskiej w 

Mogielnicy. 

Głos zabrał Burmistrz mówiąc, że w tej chwili wykonujemy dokumentację techniczną, która 

obejmuje przebudowę nawierzchni asfaltowej chodników jak również budowę kanalizacji 

burzowej zgodnie z podpisaną umową. Dokumentacja powinna być wykonana we wrześniu 

tego roku. 

Następne pytanie Pani Agnieszki Małek dotyczyło możliwości zamontowania odnawialnych 

źródeł ciepła w SP ZOZ w Mogielnicy? Burmistrz odpowiedział, że w tej chwili prowadzone 

są rozmowy z panią kierownik Latosiak na temat wykonania instalacji gazowej. W tym roku 



w ośrodku zdrowia została wykonana instalacja fotowoltaiczna. Instalacja ta pozwoli 

zaoszczędzić środki finansowe ośrodkowi zdrowia i mam nadzieję, że w przyszłym roku 

prawdopodobnie pani kierownik wykona modernizację ogrzewania i ten piec węglowy 

zostanie zamieniony na piec gazowy. 

 

Następnie Pani Agnieszka Małek zapytała, kiedy zostaną włączone latarnie na całą noc? 

Burmistrz zabrał głos mówiąc, że ze względu na zmniejszone dochody i zwiększone koszty 

musieliśmy podjąć działania oszczędnościowe i jednym z działań oszczędnościowych było 

również ograniczenie świecenia latarni, czyli tylko do godziny dwudziestej czwartej się palą. 

W zależności od tego jak będzie wyglądało wykonanie budżetu za pierwsze półrocze 

przeanalizuję stan budżetu gminy i wtedy ewentualnie podejmę decyzję czy wyłączyć w 

okresie jesienno-zimowym czy nie stoimy przed takim dylematem, że jeżeli w środków nam 

zabraknie to mogę mieć problem z wypłacaniem pensji w szkołach. Przypomnę tutaj, że 

subwencja wystarcza tylko na pokrycie 46% kosztów Oświaty w gminie. Mogielnica ponad 

50% dokładamy swoich środków to oznacza, że 50% pensji nauczyciela to są dochody własne 

gminy, jeżeli one nie zostaną wykonane to oczywiście nie będzie, z czego wypłacić pensję 

nauczycielom. Może pojawi się jakieś konkretne wsparcie z budżetu państwa dla gminy, 

których dochody zostały uszczuplone w wyniku koronawirusa. Jeżeli takie wsparcie pojawi 

się to oczywiście przywrócimy oświetlenie na okres całej nocy 

Następnie Pani Agnieszka Małek zapytała czy na kompleksie sportowym w Mogielnicy była 

wymieniana murawa. 

Głos zabrał Przewodniczący mówiąc, że nie była wymieniona murawa. Dokonywana była 

modernizacja w zakresie nawodnienia w zeszłym roku, więc było to wykonane zapewne w 

taki sposób żeby rozprowadzić przewody od nawodnienia i tak zwane zraszacze. Część 

murawy musiała zostać lekko uszkodzona i później naprawiona  

Głos zabrał Burmistrz mówiąc, że murawa jest piękna. Jest to efekt wniosku, który składał 

zarząd klubu KS Mogielanka już w ubiegłym roku, ale nie było możliwości uzyskania 

dofinansowania. W tym roku dostaliśmy dofinansowanie na wykonanie nawodnienia. 

Zamontowane zostały zraszacze. Została zamontowana siatka specjalna żeby krety nie 

niszczyły nawierzchni. Została poddana renowacji, czyli dosianie, nawożenie i spulchnienie 

istniejącej nawierzchni i w tej chwili, myślę, że jest to jedna z ładniejszych nawierzchni.  

 

Pan Burmistrz złożył podziękowania dla zarządu i gospodarza boiska za utrzymanie tak 

pięknej nawierzchni. Zadanie zostało zrealizowane z dotacji z Urzędu Marszałkowskiego. 

Szczegółowa kwota jest podana w raporcie. 

 

Głos zabrał Przewodniczący, że w raporcie każda kwota jest znaczona na jaką inwestycje. 

 

7. Podjęcie uchwały o udzieleniu wotum zaufania dla Burmistrza Gminy i Miasta 

Mogielnica. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Michalski odczytał uchwałę oraz jej uzasadnienie. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Burmistrza Gminy i Miasta 

Mogielnica. 

 

Wyniki głosowania 



ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Agnieszka Malinowska, 

Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, 

Włodzimierz Wasiak 

PRZECIW (2) 

Edward Kieszek, Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (2) 

Sławomir Baran, Piotr Radecki  

 

 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za 2019 r. 
 

Przewodniczący Rady Grzegorz Michalski odczytał uchwałę oraz jej uzasadnienie. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za 2019 r..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Agnieszka Malinowska, 

Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, 

Włodzimierz Wasiak 

PRZECIW (2) 

Edward Kieszek, Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (2) 

Sławomir Baran, Piotr Radecki  

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Michalski odczytał:. 
 

- Opinie RIO z dnia 30 kwietnia 2020 roku w sprawie sprawozdania o przedłożonym 

wykonaniu budżetu za rok 2019. 

 

- Opinie uchwały Komisji Rewizyjnej nr 1 z dnia 23 czerwca 2020 roku w sprawie wniosku o 

udzielenie Burmistrzowi absolutorium. 

 

- Opinie RIO do przedłożonej uchwały Komisji Rewizyjnej z dnia 13 lipca 2020 roku. 

 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy i 

Miasta Mogielnica z tytułu wykonania budżetu. 
 

Przewodniczący Rady Grzegorz Michalski odczytał uchwałę oraz jej uzasadnienie. 

 

Głosowano w sprawie: 



podjęcia uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy i Miasta 

Mogielnica z tytułu wykonania budżetu..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Agnieszka Malinowska, 

Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, 

Włodzimierz Wasiak 

PRZECIW (2) 

Edward Kieszek, Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (2) 

Sławomir Baran, Piotr Radecki  

Głos zabrał Burmistrz, dziękując za udzielenie absolutorium oraz mówiąc, że bardzo miło, że 

zdecydowana większość rady popiera te działania i te projekty, które realizujemy. Myślę, że z 

taką radą i z takimi radnymi, którzy widzą sytuację i ją rozumieją na pewno ten rok również 

zakończy się pozytywnymi decyzjami dla mieszkańców gminy. Bardzo dziękuję za oddany 

głos zaufania.  

Głos zabrał Przewodniczący rady mówiąc, że osoby, które oglądały posiedzenia z komisji 

rewizyjnej, na której był omawiany budżet lub odsłuchują i oglądają posiedzenia komisji 

budżetowej wiedzą ile dokładamy do Oświaty. Tak naprawdę te dofinansowania, na, które 

jednostki samorządu terytorialnego walczą czy to Urzędzie Marszałkowskim czy to w 

wojewódzkim funduszu czy w innych instytucjach, mimo trudnej sytuacji budżetowej są 

bardzo szeroko zakrojone i szczególnie w obecnych czasach żeby móc zacząć coś realizować 

trzeba się dobrze do tego przygotować. W zakresie wielu zadań inwestycyjnych zostały 

podjęte przez radę Gminy działania mające na celu opracowanie dokumentacji i 

przygotowanie się do sytuacji, kiedy ewentualnie pojawia się środki finansowe żeby nie wtedy 

rozpoczynać opracowanie dokumentacji tylko żeby wtedy już móc rozpocząć realizację zadań. 

Efekty będą zapewne widoczne za 2 lata. Natomiast w obecnych czasach to samo 

opracowanie dokumentacji na ulicę Dziarnowską, której proces może trwać blisko rok do 

półtora roku. Jest to droga powiatowa na której jest wiele instalacji, które wymagają 

uzgodnienia i to potrwa. Samo opracowanie dokumentacji jest kosztowne gdzie wydaje się na 

to środki finansowe a mieszkańcy jeszcze efektów tych działań nie widzą. Podobnie tak jak z 

piecem w SP ZOZ. Tutaj w ośrodku zdrowia w Mogielnicy żeby móc tam wymienić ten piec 

węglowego na gazowy to także trzeba przebrnąć przez kwestie dokumentacji. Widać tutaj 

aktywną pracę pani kierownik w tym zakresie, która w ostatnim okresie wykonała instalację 

fotowoltaiczną zasilającą ośrodek zdrowia, który w latach kolejnych pozwoli na obniżenie 

rachunków za energię elektryczną. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gminnej. 

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Michalski odczytał uchwałę. 

 

Głos zabrał Burmistrz mówiąc, że już odbyła się na ten temat rozmowa na posiedzeniach 

komisji. Jest to nieruchomość, którą odziedziczyliśmy, w ten sposób, że właściciele zrzekli się 

i przekazali ten budynek w Sądzie w Grójcu. Toczyło się postępowanie. Gmina więc została 

obdarowana tą nieruchomością.  Jest to murowany budynek w złym stanie technicznym. 



Zabezpieczone są tam okna i drzwi. Znajduje się on mniej więcej tak w połowie długości ulicy 

Wolskiej. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gminnej oznaczonej 

nr 386/1 położonej w obrębie miasta Mogielnicy..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Piotr Nejman, Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (2) 

Sławomir Baran, Piotr Radecki  

 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na 

rzecz Gminy Mogielnica. 
 

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Michalski odczytał uchwałę. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy 

Mogielnica..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Agnieszka Malinowska, 

Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Bogdan 

Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Edward Kieszek 

NIEOBECNI (2) 

Sławomir Baran, Piotr Radecki  

 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego SP ZOZ w Mogielnicy. 
 

Przewodniczący Rady Grzegorz Michalski odczytał uchwałę oraz jej uzasadnienie. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego SP ZOZ w 

Mogielnicy..  

 



Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, 

Piotr Nejman, Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (2) 

Sławomir Baran, Piotr Radecki  

 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli w 

placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Mogielnica. 
 

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Michalski odczytał uchwałę oraz przedstawił jej załączniki. 

Następnie odczytał pytanie radnego Bogdana Sawickiego do przedstawionego projektu: · 

„Czy paragraf 11 punkt 2 regulaminu wynagradzania jest zgodny z obowiązującym 

prawem?”· 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz mówiąc, że wydział oświaty, który przygotowywał ten 

regulamin na pewno to uzgodnił, więc zakładając, że pracownik zrobił to zgodnie z 

obowiązującymi przepisami mogę stwierdzić, że zapewne tak jest.  

 

Kolejne pytanie od pana Bogdana Sawickiego:, „ Dlaczego zwiększona dodatki funkcyjne dla 

dyrektorów dużych szkół z 1800 zł na 3000 zł oraz dla zastępców z 1000 zł na 1500 zł 

pomimo trudnej sytuacji finansowej gminy” 

 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz, który powiedział, że propozycja taka została zgłoszona przez 

związki zawodowe i w wyniku debaty taka propozycja została uzgodniona przez jedną i drugą 

stronę. Motywacja tego jest następująca, wyzwania stojące przed dyrektorami są bardzo duże 

wzrastają w związku z tym też powinni otrzymywać godne wynagrodzenie.  

 

Pan Bogdan zapytał również nawiązując do pierwszego pytania, „ dlaczego zmniejszono 

dodatki za warunki pracy dla wszystkich nauczycieli z 20% na 5%? „ 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz mówiąc, że z tego, co pamięta w tej chwili to był przedział 

natomiast związki zawodowe nie chciały przedziału tylko konkretny procent, czyli zostało 5%. 

Przewodniczący odczytał kolejne pytanie od pana Bogdana Sawickiego:„ Dlaczego zmieniono 

podział funduszu nagród z 80% do 20% na 65% do 35% ze szkodą dla nauczycieli?”· 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz mówiąc, że to pytanie zostało już wyjaśnione na komisji. 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał kolejne pytanie od pana Bogdana: W piątek 

było spotkanie ze związkami zawodowymi, na których zostało wypracowane takie a nie inne 

stanowisko. Jest do tego protokół rozbieżności i uzgodnień natomiast nie uzyskałem protokołu 

z konsultacji ze związkami zawodowymi z piątku. 



Burmistrz odpowiedział że radny tak jak każdy obywatel tego kraju może złożyć zapytanie do 

urzędu gminy i dostanie odpowiedź w ciągu 14 dni,  jeżeli nie wymaga to przetwarzania 

dokumentów . 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał pytanie Pana Bogdana „Czy wyzwania stojące 

przed pozostałymi dyrektorami są inne?”· 

Głos zabrał Burmistrz mówiąc, że zasada jest taka, że jeżeli zarządzamy grupą 10 osobową to 

nakład czasu i umiejętności zarządzającego nie muszą go tak mocno angażować w 

przeciwieństwie do tego, jeżeli zarządzana grupa, liczy np. 30 albo 100 osób. W związku z 

tym ta proporcja wynika z ilości dzieci w szkole.  

Przewodniczący rady podziękował za dyskusję nad w/w punktem. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli w placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Gminę Mogielnica..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Agnieszka Malinowska, 

Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, 

Włodzimierz Wasiak 

PRZECIW (2) 

Edward Kieszek, Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (2) 

Sławomir Baran, Piotr Radecki  

 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały NR XXVII/151/2020 Rady 

Miejskiej w Mogielnicy z dnia 24 czerwca 2020 r. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Michalski odczytał uchwałę. 

 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXVII/151/2020 Rady Miejskiej w 

Mogielnicy z dnia 24 czerwca 2020 r..  

 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Agnieszka 

Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr 

Nejman, Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (2) 

Sławomir Baran, Piotr Radecki  



 

 

15. Sprawy bieżące, interpelacje radnych. 

Brak uwag. 

 

16. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący rady Grzegorz Michalski zakończył posiedzenie obrad XXVIII Sesji Rady 

Miejskiej w Mogielnicy. 

 

Protokółowała    Sekretarz obrad  Przewodniczący rady 

Natalia Wasiak    Irena Bogdan   Grzegorz Michalski 

 


